
Protokół Nr 22.2012

 z posiedzenia Komisji Mienia Komunalnego, Prawa i Porządku Rady Miasta Ełku, 
które odbyło się w dniu 23 maja 2012 roku w godzinach 1000 – 1430.

Obrady Komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski.
W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji  w/g załączonej listy   obecności; na 

14  członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 13. W związku z tym obrady Komisji  
i podejmowane decyzje są prawomocne. 

W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radny Jan Wielgat.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Bożenna Bancer-Janiak,
• Prezes  Zarządu  Spółki  Przedsiębiorstwa  Gospodarki  Odpadami  „EKO-Mazury”  - 

Edward Palczewski,
• Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami  – 

Marta Herbszt,
• Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego – Andrzej Semeńczuk,
• Naczelnik Wydziału Edukacji – Stanisław Zalewski,
• Prezes Zespołu Inwestycji Sp. z o.o. - Halina Bender,
• Naczelnik Wydziału Polityki Społecznej – Irena Podlecka,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju – Renata Samełko,
• radny – Karol Marchel,
• radny Mirosław Sawczyński.

Przyjęty porządek obrad:
1. Zatwierdzenie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji.
3. Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 2011r.
4. Omówienie  bieżących  planów  zagospodarowania  przestrzennego  opracowywanych 

przez Wydział Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami.
5. Sprawozdanie z realizacji inwestycji pn „Budowa Zakładu Unieszkodliwiania Odpadów 

komunalnych  wraz  ze  składowiskiem  odpadów  w  Siedliskach  k/Ełku,  obejmujące 
I kwartał 2012 roku.

6. Opinia  do projektów uchwał:
1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,
2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,
3) w sprawie przejęcia od Wojewody Warmińsko – Mazurskiego zadań należących do 

zakresu administracji rządowej dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych 
znajdujących się na terenie Gminy Miasto Ełk oraz upoważnienia Prezydenta Miasta 
Ełku  do  zawarcia  Porozumienia  określającego  zakres  obowiązków  stron  oraz 
odpłatność za wykonywane czynności,

4) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego zwanego 
„Ełk – Śródmieście”,



5) w sprawie nadania nazwy „most Saperów” mostowi na rzece Ełk zlokalizowanemu w 
okolicy 108 Szpitala Wojskowego w Ełku,

6) zmieniająca uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada   2008 roku 
w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na 
lata 2008 – 2018”,

7) zmiany uchwały w sprawie udzielenia dotacji w 2012 roku na prace konserwatorskie, 
restauratorskie  i  roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru  zabytków 
usytuowanych na terenie Miasta Ełku.

7. Projekt  opinii  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ełk,  w zakresie  wyznaczenia przez teren 
gminy trasy linii elektroenergetycznej 400 kV Ełk - Łomża, do której przystąpiono na 
podstawie uchwały nr XXVIII/180/2012 Rady Gminy Ełk z dnia 27 stycznia 2012 r.

8. Omówienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok c.d.
9. Sprawy różne i wolne wnioski:

−pismo właścicieli nieruchomości osiedla Bajkowego w Siedliskach,

− odpowiedź na pismo w sprawie uruchomienia regularnej komunikacji kolejowej na trasie 
Ełk-Orzysz,

− zapoznanie  z  pismem  Firmy  Budowlano-Handlowej  Mieczysław  Wasilewski  z  dnia 
14.05.2012r.

10. Ocena  realizacji  inwestycji  Parku  Technologicznego  w  Ełku  –  wizyta  Komisji  na 
inwestycji.

Do punktu 1- go
Przewodniczący Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zapoznał  zebranych  z  porządkiem 

obrad  Komisji,  wnioskując  o  wprowadzenie  dodatkowego  punktu  do  porządku  obrad, 
byłby to pkt. 3.  Sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Ełku za 2011r. Następne punkty zostałyby kolejno przesunięte. Natomiast w pkt. 6 Komisja 
zaopiniowałaby projekty uchwał zgodnie z proponowanym porządkiem obrad sesji Rady 
Miasta, która odbędzie się 29 maja br.

Radni w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” -  jednomyślnie przyjęli porządek obrad 
jak wyżej z wnioskowanymi zmianami.

Do punktu  2 - ego
Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zwrócił  się  o  zgłaszanie  uwag  do 

protokółu z  poprzedniego posiedzenia Komisji.   
Członkowie  Komisji  nie  zgłosili  uwag  i  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli  

protokół Nr 21.2012 z dnia 20 kwietnia 2012 r. 

Do punktu  3- go  
Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społeczne  Bożenna  Bancer-Janiak omówiła 

sprawozdanie z działalności Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Ełku za 2011 rok – 
sprawozdanie  w  załączeniu  do  protokołu.  W  roku  2011  zaobserwowano  tendencję 
wzrostową liczby podopiecznych Ośrodka. 
Ocenia się, że na wzrost liczby gospodarstw domowych objętych pomocą, podobnie jak w 
roku ubiegłym miały wpływ, m.in.:
1. zamrożenie  wynagrodzeń  przy  niezmienionym  od  października  2006  r.  kryterium 

dochodowym,  uprawniającym do  ubiegania  się  o  świadczenia  pieniężne  z  pomocy 
społecznej,

2. wzrost  bezrobocia  w  mieście  (mniejsza  liczba  oferowanych  przez  zakłady  miejsc 



pracy),
3. likwidacja stanowisk pracy w ełckich przedsiębiorstwach,
4. brak środków na utrzymanie zajmowanych lokali mieszkalnych,
5. wzrost kosztów utrzymania m.in.  energii  elektrycznej,  wody,  gazu, węgla, produktów 

żywnościowych, leków.
Dane zawarte  w sprawozdaniu  pozwalają  prognozować,  że  w roku 2012 utrzyma się 
tendencja  wzrostowa  na  świadczenia  z  pomocy  społecznej.  Szczegóły  dotyczące 
działalności  ośrodka  i  potrzeb  w  zakresie  pomocy  społecznej  w  załączonym 
sprawozdaniu.

Radny  Adam  Dobkowski  –  jeśli  chodzi  o  pomoc  społeczną,  jakim  programami  ze 
środków wojewódzkich MOPS się zajmuje? Jak układa się współpraca z ROPS?

Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  Bożenna  Bancer-Janiak  –  jako 
partner uczestniczymy w kilku projektach – m.in. projekt systemowy „Jutro idę do pracy!”, 
gdzie beneficjentami były osoby korzystające z pomocy społecznej, w wieku aktywności 
zawodowej,  niepracujące,  w  szczególności  długotrwale  bezrobotne,  o  niskich  lub 
zdezaktualizowanych kwalifikacjach zawodowych oraz osoby, które z powodu opieki nad 
małym dzieckiem nigdy nie pracowały lub pracowały bardzo krótko. W projekcie wzięły 
udział  ogółem  183  osoby.  Organizowaliśmy  również  prace  społecznie  użyteczne. 
Programem objęto 16 osób długotrwale bezrobotnych, korzystających z pomocy MOPS.
Jeśli chodzi o współpracę z Regionalnym Ośrodkiem Polityki Społecznej – mogłaby ona 
być jeszcze lepsza.

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  zwrócił  się  z  pytaniem,  czy  MOPS  posiada  dane 
dotyczące liczby osób wyjeżdżających za granicę w poszukiwaniu pracy? Czy są również 
informacje o osobach, które  tej pracy szukają w kraju?

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Bożenna Bancer-Janiak powiedziała, 
że jest to policzalne ale tylko w kręgu osób, które korzystają z pomocy społecznej.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski   -  prosi  zatem,  by  przy  okazji  taką 
informację dostarczyć.
Komisja  zapoznała  się  ze  sprawozdaniem z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej w Ełku – radny Wojciech Kwiatkowski zwrócił się z prośbą aby, o ile jest to 
możliwe, przedłożyć informację o ilości osób, które wyjechały za granicę w poszukiwaniu 
pracy  i  osobach,  które  tej  pracy  poszukują  -  pracują  na  terenie  naszego  kraju  poza 
Ełkiem.  

Do punktu  4- go  
Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami 

Marta  Herbszt  omówiła   sprawozdanie  ze  stopnia  zaawansowania  prac  związanych 
z  opracowaniem miejscowych  planów zagospodarowania  przestrzennego  na  obszarze 
Miasta Ełku – sprawozdanie w załączeniu do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.

Radny Adam Dobkowski  – plan „Ełk-Zamkowa” -  Starostwo Powiatowe wystąpiło z 
petycją o przejęcie przez miasto ulicy Zamkowej i Kolejowej, jak wygląda ta sytuacja?

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk – wraz z Prezydentem 
Miasta mieliśmy spotkanie z członkiem Zarządu Powiatu i rozmawialiśmy o przejęciu obu 
ulic.  Do  momentu  uchwalenia  planu  jest  to  w  zawieszeniu.  Remont  ulicy  Zamkowej 
wykonywany był ze środków  „schetynówki”  i chodzi też o utrzymanie trwałości projektu 
przez 3 lata. Co do ulicy Kolejowej, został powołany zespół, który oszacuje koszty, za ile 
ta ulica miałaby być przejęta przez miasto. Druga rzecz, to przystąpienie do opracowania 
m.p.z.p.  „Ełk-Zamkowa”  ,  gdzie  jest  wniosek  inwestora.  Są  zatem  wątpliwości  co  do 
przebiegu i charakteru tej drogi. Można zrobić zapis w planie, iż jest to droga wewnętrzna,  
którą  powinien  wykonać  inwestor.  Z  chwilą  uchwalenia  planu  będzie  to  dylemat  dla 
Starostwa, a z chwilą przejęcia przez miasto to my będziemy mieć problem.



Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – kawałek chodnika od sklepu „Chata” 
do  stacji  CPN  –  czy  ten  teren  jest  objęty  miejscowym  planem  zagospodarowania 
przestrzennego?  Czy do  tego,  by  ten  chodnik  na  tym odcinku  zaistniał  w  potrzebnej 
szerokości potrzebna byłaby zmiana planu? Jak ten problem skutecznie rozwiązać?

Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami 
Marta Herbszt  –  ten temat jest  realizowany od 2009 roku.  Trwają rozmowy z dwoma 
właścicielami  przyległych do chodnika posesji.  Jeden z właścicieli  zażądał  1700 zł/m2 
gruntu. Nie da się tej sprawy załatwić polubownie  tylko na drodze wywłaszczenia. Sprawa 
w 2010  roku  została  przekazana  do  Zespołu  Inwestycji.  Miejscowego  planu  tutaj  nie 
trzeba zmieniać.  Jeśli  jednak miasto by zdecydowało,  a  by w ramach odszkodowania 
przekazać część sąsiedniej  działki,  które  jest  przeznaczona na parking,  wtedy byłaby 
potrzeba zmiany miejscowego planu. Tutaj jest potrzebna zgoda obu właścicieli.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – ta sprawa ciągnie się już przez 8 lat.  
Co  w  końcu  zostanie  zrobione,  by  wyeliminować  zagrożenie  życia  i  zdrowia?  II  etap 
budowy ul. Pięknej obejmuje wykonanie łącznika ul. Pięknej z ul. Kilińskiego oraz parking. 
To  zadanie  na  razie  zostało  wstrzymane.  Prosi  zatem,  aby  odpowiednie  służby 
Prezydenta Miasta tym tematem kompleksowo się zajęły.

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk – bez skorygowanego 
projektu łącznika nie będzie można zastosować przepisów „spec ustawy” i wywłaszczyć 
z  tego  potrzebnego  kawałka  gruntu.  Zadanie  należałoby umieścić  w  przyszłorocznym 
budżecie miasta. Teraz chcielibyśmy wyciąć przynajmniej te słupki przy chodniku.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – należy się upewnić, że słupki są na 
terenie gruntu miejskiego i je wyciąć.
Komisja zapoznała się ze sprawozdaniem ze stopnia zaawansowania prac związanych 
z  opracowaniem miejscowych  planów zagospodarowania  przestrzennego  na  obszarze 
Miasta Ełku – Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski zwrócił się z wnioskiem o 
zaktualizowanie  projektu  łącznika  ul.  Pięknej  i  ul.  KiIlińskiego  wraz  z  rozwiązaniem 
problemu wąskiego chodnika na odcinku od sklepu „Chata” do stacji CPN celem realizacji  
inwestycji w 2013 roku.

 
Do punktu  5- go  

 Prezes Zarządu Spółki Edward Palczewski Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami 
„EKO-Mazury”  poinformował,  że  w miesiącu marcu br.  zostało  podpisane Świadectwo 
Przyjęcia na Zakład Unieszkodliwiania Odpadów komunalnych w Siedliskach, a w połowie 
kwietnia  na  Stacje  Przeładunkowe  zlokalizowane  w  Kośmidrach  (Gmina  Gołdap),  w 
Olecku i w Białej Piskiej. Jest to zatem już ostatnie sprawozdanie kwartalne z realizacji  
inwestycji – sprawozdanie w załączeniu do protokołu.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch zaproponował, by Komisja lub nawet 
cała Rada Miasta wybrała się z  wizytą na zakład.  Powinniśmy,  jako radni  obejrzeć tą 
inwestycję,  mamy  technologicznie  najlepiej  wyposażony  zakład  unieszkodliwiania 
odpadów w Polsce.
    Prezes Zarządu Spółki Edward Palczewski Przedsiębiorstwa Gospodarki Odpadami 
„EKO-Mazury” -  każda Komisja będzie mile widziana celem zwiedzenia zakładu.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – w zakładzie jest segregacji odpadów 
sucha i mokra – czy są już pojemniki na odpady mokre?

Prezes Zarządu Spółki  Edward Palczewski  Przedsiębiorstwa Gospodarki  Odpadami 
„EKO-Mazury”  -  wszystkie  odpady  są  na  razie  zmieszane  i  dzielone  w  procesie 
technologicznym.  Poszczególne  Rady  naszych  członków  muszą  przyjąć  regulaminy 
o utrzymaniu czystości, jako prawo miejscowe i to umożliwi nam segregowanie odpadów 
już przez mieszkańców na suche i mokre. 
Komisja  zapoznała się  ze sprawozdaniem z realizacji  inwestycji  pn.  „Budowa Zakładu 
Unieszkodliwiania  Odpadów  komunalnych  wraz  ze  składowiskiem  odpadów   w 



Siedliskach k/Ełku” -  Komisja wybierze się na jednym z kolejnych swoich posiedzeń z 
wizytą do Zakładu.
   
Do punktu  6- go  

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  omówienia  i  zaopiniowania  projektów  uchwał 
związanych merytorycznie z pracą Komisji.
1) Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027, który zawiera zmianę:
1) w załączniku nr 1:
  - korekta dochodów, wydatków i przychodów w 2012 roku - zgodnie z projektem uchwały 
w sprawie zmian w budżecie, 
 - zmniejszenie nadwyżki budżetowej o kwotę 477 665 zł.
 - przeniesienie wydatków bieżących w wysokości 552 240 zł do wydatków majątkowych 
oraz dochodów bieżących do dochodów majątkowych w wysokości  524 628 zł w związku 
ze zmianą realizacji projektu: „Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko  – rosyjskiej 
współpracy” w 2013 roku. 
2) w załączniku nr 2:
 - korekta prognozy długi i spłat zobowiązań na lata 2012-2027 zgodnie z załącznikiem 
nr 1,
 3) w załączniku nr 3:
-  korekta  przedsięwzięć,  projektów  realizowanych  z  udziałem  środków  UE  zgodnie 
z załącznikiem nr 4 do uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na 2012r.  

2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie 
Miasta Ełku na 2012 rok. Proponowane zmiany obejmują:
I. w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Strategii Rozwoju
Projekt „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj w Polsce Wschodniej” z budżetu 
Miasta Ełku”
Zmiany polegają na wykreśleniu zadania „Wspólne działania szansą na sukces – inwestuj 
w Polsce Wschodniej” z budżetu Miasta Ełku”, które miało być realizowane w roku 2012.

Projekt polegający na promocji inwestycyjnej polski wschodniej miał być realizowany w 
partnerstwie z miastem Elblągiem, Suwałkami, i Zambrowem. Projekt został złożony do 
Programu  Operacyjnego  Rozwój  Polski  Wschodniej,  przeszedł  pozytywnie  ocenę 
merytoryczną, znalazł się na liście projektów rekomendowanych do podpisania umowy o 
dofinansowanie, jednak ze względu na brak środków finansowych (zbyt mała alokacja na 
dofinansowanie  wszystkich  projektów  rekomendowanych)   w  danym  konkursie  nie 
otrzymał wsparcia. W związku z powyższym projekt nie będzie realizowany w bieżącym 
roku.  
Projekt „Rozwój turystyki aktywnej płaszczyzną polsko-rosyjskiej współpracy”
Gmina Miasto Ełk  przystąpiła  do partnerskiego projektu pt.  „Rozwój  turystyki  aktywnej 
płaszczyzną polsko-rosyjskiej  współpracy”.  Jednym z zadań projektu jest wybudowanie 
parku linowego wraz z przynależną infrastrukturą. W związku z tym, że inwestycja polegać 
będzie na wybudowaniu infrastruktury, a nie jej zakupie jak było pierwotnie zaplanowane, 
uzasadnionym jest przeniesienie wydatków z zakupów materiałów i usług na inwestycję 
w 2012 i 2013 roku. Powyższa zmiana nie powoduje wzrostu wydatków na inwestycji.     
II) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Mienia 
Komunalnego 
1. Zwiększenie o kwotę 199 500 zł wydatków w dziale 700 rozdział 70095 § 4270 
z przeznaczeniem:



- 80 000 zł   na wykonanie izolacji  przeciwwilgociowej  ścian fundamentowych budynku 
przy ul. Mickiewicza 38A,
- 9 500 zł na wymianę przęseł  ogrodzeniowych i  naprawę ogrodzenia od strony ulicy 
nieruchomości przy ulicy Piłsudskiego 10,
- 65 000 zł na wykonanie remontu 10 mieszkań (pustostanów) celem ponownego 
ich zasiedlenia,
- 25 000 zł na odrestaurowanie i montaż stolarki balkonowej  w budynku zabytkowym 
przy ulicy Armii Krajowej 25, których właścicielem jest gmina. W roku bieżącym Wspólnota 
Mieszkaniowa będzie przeprowadzała remont elewacji.
- 20 000 zł na  wykonanie docieplenia szczytu budynku przy ulicy Orzeszkowej 18.
Wydatki zostaną sfinansowane wolnym środkami.
2. Zwiększenie wydatków w dziale 600 rozdział 60016 § 4270 o kwotę  50 480 zł, ma na 
celu zapewnienie bezpieczeństwa pieszych użytkowników dróg.  
Szacunkowe koszty związane z realizacją remontu chodników:
- ul. Wojska Polskiego – 23 000 zł 
- ul. Rzemieślnicza –  1 500 zł 
- ul. Suwalska  - 25 980 zł
Zmniejszenie  wydatków  z  dziale  600  rozdział  60017  §  4270  w  kwocie  100  000  zł 
z przeniesieniem na utworzenie nowego zadania inwestycyjnego.
Zwiększenie wydatków w dziale 600 rozdział 60017 § 6050 o kwotę  150 000 zł, ma na 
celu zapewnienie środków na sfinansowanie inwestycji w zakresie  „Przebudowa ciągów 
pieszych w kwartale Magazynowa – Wawelska ”. 
III) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Polityki Społecznej 
1. W związku z otrzymaną decyzją Nr FK 36/2012 z dnia 25.04.2012 r. oraz decyzją 
Nr  FK  45/2012  z  dnia  2.05.2012  r.  Wojewody  Warmińsko  –  Mazurskiego,  zmiany 
dochodów 
i  wydatków dotyczą MOPS, w zakresie:
I. Zadań zleconych:
- zwiększenie dochodów w rozdziale 85195 § 2010 o kwotę  900 zł – z przeznaczeniem 
na  pokrycie  kosztów  wydawania  decyzji  w  sprawie  świadczeniobiorców  innych  niż 
ubezpieczeni.
- zwiększenie wydatków w rozdziale 85195 § 4210 o kwotę 900 zł – z przeznaczeniem na 
zakup materiałów biurowych. 
II. Zadań własnych:
 -  zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  85214  §  2030  o  kwotę  94  619  zł  – 
z przeznaczeniem na wypłatę zasiłków okresowych – dział  852 rozdział 85214 § 3110 
wydatków.
 -  zwiększenie  dochodów  w  rozdziale  85295  §  2030  o  kwotę  125  965  zł  – 
z  przeznaczeniem na  wypłatę  zasiłków celowych  dotyczących  programu wieloletniego 
„Pomoc państwa w zakresie dożywiania – dział 852 rozdział 85295 § 3110 wydatków.
2. Zwiększenie planu wydatków w rozdziale 85219 § 4260 o kwotę 15 000 zł,
Środki  przeznaczone  zostaną  na  zwiększenie  budżetu  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy 
Społecznej  w  Ełku,  celem pokrycia  kosztów związanych  z  utrzymaniem dodatkowego 
lokalu (prąd, woda,  centralne ogrzewanie. Lokal znajduje się w Ełku przy ul. Piłsudskiego 
8 i jest niezbędny do poprawy warunków lokalowych Ośrodka. 
3. Zmniejszenie  wydatków  w  rozdziale  85204  §  2320  o  kwotę  –   13  900,00   zł,  
zaplanowanych  na  dotacje  celową  na  zadania  bieżące  dla  Powiatu  realizowane  na 
podstawie  porozumień  (umów)  między  j.  s.  t.  oraz  zwiększeniu  plan  wydatków   w 
rozdziale 85204 § 4300 o kwotę –   13 900,00  zł z przeznaczeniem na zakup usług § 
4300



IV) w zakresie dochodów i wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział 
Świadczeń Rodzinnych i Funduszu Alimentacyjnego
Zmiana wysokości dotacji celowej decyzją Wojewody Warmińsko-Mazurskiego z dnia 25 
kwietnia  2012r.  nr  FK 36/2012  na realizację  zadań  zleconych  z  zakresu administracji 
rządowej  na rok 2012.  Wojewoda Warmińsko-Mazurski  zmniejszył  dotację  o kwotę  94 
619zł w rozdziale 85212 przeznaczoną na świadczenia rodzinne.
V) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Biuro Współpracy 
z Organizacjami Pozarządowymi
W związku z wykorzystaniem środków na dotacje celowe z budżetu miasta w ramach I  
naboru Otwartego Konkursu Ofert '2012 i zabezpieczeniem środków na nierozstrzygnięte 
konkursy dla organizacji pozarządowych, zachodzi konieczność korekty planu wydatków 
zaplanowanych na realizację zadań samorządu miasta Ełku w 2012 r, tj:
Zmniejsza się plan na zadania z zakresu:
- turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
- bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1 800 zł
- polityki społecznej (dział 853, rozdział 85395) o kwotę 62 000 zł
-  edukacyjnej  opieki  wychowawczej  – placówki  wychowania pozaszkolnego (dział  854, 
rozdział 85407) o kwotę 19 000 zł
- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9 000 zł
- kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł
Zwiększa się plan na zadania z zakresu:
- turystyki (dział 630, rozdział 63003) o kwotę 1 800 zł
- bezpieczeństwa publicznego (dział 754, rozdział 75495) o kwotę 1 800 zł
- oświaty i wychowania (dział 801, rozdział 80195) o kwotę 26 000 zł
- ochrony i promocji zdrowia (dział 851, rozdział 85195) o kwotę 25 000 zł.
- pomocy społecznej (dział 852, rozdział 85295) o kwotę 20 000 zł
-  edukacyjnej  opieki  wychowawczej  – placówki  wychowania pozaszkolnego (dział  854, 
rozdział 85407) o kwotę 10 000 zł
- kultury i ochrony dziedzictwa narodowego (dział 921, rozdział 92195) o kwotę 9 000 zł
- kultury fizycznej i sportu (dział 926, rozdział 92695) o kwotę 18 000 zł

Powyższe  zwiększenia  pokryte  są  z  zadań,  w  których  środki  nie  zostały 
wykorzystane.  Zmiany  te  nie  spowodują  zwiększenia  wydatków  budżetowych 
przeznaczonych  na  realizacje  zadań  samorządu  miasta  Ełku   w  ramach  Otwartego 
Konkursu Ofert' 2012.
VI) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji, 
Sportu i Kultury
1. Zwiększenie planu wydatków budżetowych MOSiR na 2012 rok o kwotę 71 000 zł 
w rozdziale 92695 (Kultura fizyczna - Pozostała działalność) oraz dokonanie zmian 
w dotychczasowym planie finansowym jednostki. Zwiększenie wydatków budżetowych 
podyktowane jest koniecznością zabezpieczenia środków finansowych na organizację 
imprez masowych i sportowych ujętych w aktualnie przyjętym kalendarzu imprez. W 
pierwszej wersji kalendarza imprez na 2012 rok, który stanowił podstawę do ustalenia 
kwot w planie finansowym nie zostały zaplanowane następujące imprezy:
- „Mistrzostwa Polski w Kolarstwie Przełajowym” 
- II Mazurska Gala Sportów Walki” 
- „Strefa Kibica” 
- „Noc na Promenadzie” 
- „Air Show” 
Nowe  imprezy  zapewne  wzbudzą  zainteresowanie  nie  tylko  wśród  ełczan,  ale  także 
mieszkańców okolicznych powiatów i województw. 
Pozostałe środki w kwocie 90 000 zł zostaną wygospodarowane przez MOSiR w ramach 



zmian w dotychczasowym planie wydatków jednostki.
Pozostałe zmiany w planie finansowym w celu urealnienia potrzeb jednostki:
Rozdział 92604 (Instytucje kultury fizycznej) - zmniejszenie planu o 90.000 zł, w tym:
§ 4040 – dodatkowe wynagrodzenie roczne – zmniejszenie o 6 750 zł.
- dostosowanie planu do wykonania (wypłata nastąpiła w styczniu 2012) § 4260 – zakup 
energii – zmniejszenie o 103 300 zł.
- w X 2011 roku zaplanowano zużycie energii na lodowisku w oparciu o moc urządzeń 
zainstalowanych w obiekcie. Faktyczne zużycie za okres I – III 2012 okazało się znacznie 
niższe - wyniosło 24 560 zł.
§ 6050 – wydatki inwestycyjne jednostki budżetowej – zmniejszenie o 40 000 zł.
-  jednostka planuje wykonanie w tym roku budżetowym tylko projektu i  ewentualnego 
przetargu na wykonanie  monitoringu na stadionie,  a  pozostałe  środki  przeznaczyć  na 
zakup  samochodu.
§ 6060 – wydatki na zakupy inwestycyjne jednostki budżetowej – zwiększenie o 40 000 zł.
- konieczność zakupu nowego samochodu. Aktualnie używany samochód marki citroen 
xsara (otrzymany od Urzędu Miasta w roku 2008) jest już maksymalnie wyeksploatowany, 
zagraża  bezpieczeństwu  ruchu  drogowego  i  wymaga  kosztownych  remontów  (2011r- 
9 000 zł, 2012 – 3 620 zł).
§ 4170 – wynagrodzenia bezosobowe (umowy zlecenia) – zwiększenie o 10 000 zł.
- konieczność wykonania okresowego badania technicznego torów na EKW 
§ 4430 – różne opłaty i podatki – zwiększenie o 5 000 zł.
- środki na ubezpieczenie budynków i urządzeń technicznych, które zostały przekazane 
jednostce w styczniu 2012 w ramach rozliczenia inwestycji na stadionie.
§ 4480 – podatek od nieruchomości – zwiększenie o 5 050 zł.
-  uaktualnienie  potrzeb  zgodnie  ze  złożoną  w  styczniu  2012  roku  deklaracją  DN-1. 
W chwili  tworzenia planu nie znane były wysokości stawek podatku od nieruchomości  
(uchwała nr XIV.128.2011 z dnia 14 grudnia 2011r).

Rozdział 92695 (Pozostała działalność) - łącznie zwiększa się o kwotę 161 000 zł – 
poprawka zgłoszona przez  Skarbnika Miasta Jarosława Wróbla.
Zmiany w poszczególnych paragrafach spowodowane są organizacją dodatkowych w/w 
imprez. 
§ 4170 – wynagrodzenia bezosobowe (umowy zlecenia) – zwiększenie o 5 000 zł.
§ 4210 – zakup materiałów i wyposażenia - zwiększenie o 29 500 zł.
§ 4280 – zakup usług zdrowotnych – zwiększenie o 500 zł.
§ 4300 – zakup pozostałych usług – 131 000zł.
§ 4430 – różne opłaty i podatki – zwiększenie o 3 000 zł.
§ 3040 – nagrody o charakterze szczególnym nie zaliczane do wynagrodzeń – 
zmniejszenie o 8 000 zł.
- środki te zostały zaplanowane na nagrody pieniężne w IV Ogólnopolskim Turnieju Tańca 
Towarzyskiego ale w trakcie organizacji imprezy zostały zamienione na nagrody 
rzeczowe.
2.  Zwiększenie wydatków w dziale 926 rozdział  92695 o kwotę 60 000 zł.  Utworzenie 
zadania w ramach działu Kultura fizyczna i sport, pozostała działalność § 4210 i 4300 
pn. „Mini – Euro”.  Zadanie przewiduje udział  drużyny z miast partnerskich, planowane 
uczestnictwo 100 osób.
VII) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Zespół Inwestycji
• „Zagospodarowanie terenów komunalnych” dział 600, rozdział 60016 § 6050  
• W związku z planowanym wykonaniem Placu zabaw przy budynkach Wojska Polskiego 

4 i 6 zwiększa się wydatki ze środków własnych w roku 2012 o kwotę + 200 000 PLN.
•  „Projekt prawoskrętu z ulicy Mickiewicza w ulicę Piłsudskiego” dział 600 rozdz. 60016

§ 6050. Wprowadzenie do budżetu Miasta na 2012 rok nowego tytułu inwestycyjnego, 
w ramach którego wykonany będzie projekt prawoskrętu z ulicy Mickiewicza w ulicę 



Piłsudskiego i przeznaczenie na ten cel kwoty + 50 000 PLN.
• „Budowa sieci szerokopasmowej aglomeracji Miasta Ełku” dział 600 rozdz. 60095 § 

6059   Zwiększa  się  wydatki  ze  środków  własnych  o  kwotę  +  25 000  PLN  na 
wykonanie przyłącza od linii magistralnej przy Szpitalu Wojskowym do komina PEC.

Zwiększenie wydatków na w/w zadania w kwocie ogólnej + 275 000 PLN proponuje się 
pokryć z wolnych środków.
VIII) w zakresie pozostałych zmian:
1. Zwiększa się dochody budżetu tytułu otrzymanej dywidendy – dział 710 rozdział 71095 
§ 0740 w wysokości 200 000 zł. 
2. Zmniejsza się nadwyżka budżetowa o kwotę 477 665 zł. 
3. Zwiększa się wolne środki, które zostaną przeznaczone na spłatę wcześniej 
zaciągniętych zobowiązań o kwotę do kwoty 447 905 zł.  
Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – to dobry pomysł na plac zabaw przy 
budynkach Wojska Polskiego 4 i 6. Mieszkańcy tych bloków prosili również o likwidację tej 
komory ciepłowniczej – czy jet to w ramach tych środków?

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk – tam przebiegają rury 
ciepłownicze, które zasilają budynki przy ul. Kościuszki. Technicznie w ubiegłym roku nie 
było to możliwe, ale w ramach tego zadania będzie można to wykonać.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur  Urbański  – temat jest  trochę trudny,  są tam również 
tereny wspólnot mieszkaniowych. 
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel dodał, że generalnie te 200 tys zł jest na wykonanie 
placu zabaw.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski  – w zmianach budżetu miasta jest 
„Strefa kibica”, co to ma być?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  znaleźliśmy  dwóch  partnerów  z 
dofinansowaniem. Będzie to miejsce wspólnego oglądania meczów z telebimem 4m x 3m.

Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel dodał, że z naszych środków będzie to kwota 37 tys 
zł, Powiat deklarował dołożenie 20 tys zł i sponsor browar.

Przewodniczący Komisji  Wojciech Kwiatkowski  – wniosek o wykonanie prawoskrętu 
z ul. Mickiewicza w ul. Piłsudskiego, ze swojej strony składał już 7 lat temu, wtedy wniosek 
nie został uwzględniony. Czy na dzisiaj natężenie ruchu jest tak duże, że jest konieczność 
jego  wykonania?  Należałoby  wpierw  wykonać  pomiary  ruchu  zanim  przystąpimy  do 
realizacji i zanim wydamy kilkaset tysięcy na tą inwestycję. Wydział Mienia Komunalnego 
mógłby wykonać pomiary angażując w te badania swoich pracowników.

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  możemy rozważyć  wykonanie  pomiarów. 
Obserwując jednak ruch w tym miejscu już widzimy, że wykonanie prawoskrętu powinno 
być wykonane już wcześniej przy przebudowie ul. Mickiewicza.

Naczelnik  Wydziału  MK  Andrzej  Semeńczuk  –  zwracaliśmy  uwagę  na  taką 
konieczność. Chodziło wtedy o uzbrojenie telekomunikacyjne.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski -  przed przystąpieniem do wykonania 
prawoskrętu z ul. Mickiewicza    w ulicę Piłsudskiego należy dokonać pomiarów ruchu – 
pkt.  VII  zmiany  w  zakresie  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez  Zespół 
Inwestycji pkt 2). Należałoby pomyśleć również o wykonaniu lewoskrętu w ul. 3-go Maja. 

Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk – trochę trudno byłoby to wykonać, trzeba 
by przenieść alejki i przejście dla pieszych. Można  pomyśleć o ewentualnym wydłużeniu.

Wiceprzewodniczący  Rady  Miasta  Waldemar  Pieńkowski  zwrócił  się  z  prośbą 
o  uproszczenie  zapisów w pkt.  VII  opisu  zmian  budżetu  miasta  tak,  by  były  bardziej 
czytelne dla radnych.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do zaopiniowania  omówionych wyżej  projektów uchwał, 
w głosowaniu wzięło udział 12 radnych.
Członkowie  Komisji  w  głosowaniu  jawnym;  6  głosami  „za”  przy 1  głosie  „przeciw”  i  5 



głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027. 
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 6 głosami „za” przy 4 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  zmian 
w budżecie miasta Ełku na 2012 rok.
  
3) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił projekt uchwały w sprawie przejęcia od 
Wojewody Warmińsko – Mazurskiego zadań należących do zakresu administracji rządowej 
dotyczących utrzymania grobów i cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy 
Miasto  Ełk  oraz  upoważnienia  Prezydenta  Miasta  Ełku  do  zawarcia  Porozumienia 
określającego zakres obowiązków stron oraz odpłatność za wykonywane czynności.
Wpłynęło pismo z Warmińsko-Mazurskiego Urzędu Wojewódzkiego w Olsztynie w sprawie 
powierzenia prowadzenia zadań zleconych z zakresu administracji rządowej, dotyczących 
obowiązku utrzymania grobów i cmentarzy wojennych wraz z propozycją przyznania dotacji 
w  kwocie  16.000  zł.  Pracami  konserwacyjno-porządkowymi  objęte  zostaną  obiekty 
cmentarnictwa wojennego z:
1) I  wojny  światowej  przy  ulicach:  Cmentarnej,  11  Listopada,  Kolejowej,  Pięknej  i 

Kościuszki,
2) II wojny światowej przy ulicy Cmentarnej.
Podjęcie  uchwały  w  tej  kwestii  i  przesłanie  jej  do  Warmińsko-Mazurskiego  Urzędu 
Wojewódzkiego jest podstawą podpisania Porozumienia i przekazania kwoty dotacji  na 
realizację tego zadania.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski zwrócił się z pytaniem – ile z budżetu 
miasta dokładamy własnych środków na utrzymanie cmentarzy wojennych?

Naczelnik Wydziału Mienia Komunalnego Andrzej Semeńczuk – około 12 tys zł, w tym 
na koszenie i sprzątanie 3.800 zł.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 12 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały w sprawie przejęcia od Wojewody Warmińsko – Mazurskiego 
zadań  należących  do  zakresu  administracji  rządowej  dotyczących  utrzymania  grobów i 
cmentarzy wojennych znajdujących się na terenie Gminy Miasto Ełk oraz upoważnienia 
Prezydenta Miasta Ełku do zawarcia Porozumienia określającego zakres obowiązków stron 
oraz odpłatność za wykonywane czynności.

4) Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami Marta 
Herbszt  omówiła  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania  przestrzennego  zwanego  „Ełk  –  Śródmieście”  -  projekt  uchwały 
w załączeniu do protokołu. W trakcie procedury planistycznej projekt miejscowego planu 
był  kilkukrotnie  wysyłany do uzgodnień oraz trzykrotnie  był  wykładany do publicznego 
wglądu.

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zaproponował  przegłosowanie 
wniesionych uwag do wyłożonego do publicznego wglądu projektu  miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – Śródmieście” kolejno:

Uwagi wniesione przez „Kąt” spółka z o.o. ul. Tuwima 22/8U w Ełku:
1.  Treść  uwagi: „Propozycja  zmniejszenia  ilości  miejsc  parkingowych  do  1  miejsca  
postojowego na 1 lokal mieszkalny.”
    Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski poddał pod głosowanie uwzględnienie 
uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  10 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  6  radnych,  „przeciw”  –  0, 



„wstrzymujących” –  4.
   Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski   stwierdził,  że  6  głosami  „za”  radni 

uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części zgodnie z propozycją Prezydenta Miasta 
1,2 miejsca postojowego na 1 lokal mieszkalny.

2. Treść uwagi: „§, pkt.2,ppkt 13a, tiret 5 „minimalną powierzchnię biologicznie czynną w  
wysokości 30%,”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  10 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  6  radnych,  „przeciw”  –  3, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 6 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części zgodnie z propozycją Prezydenta Miasta w 
wysokości 20%.

  3.  Treść  uwagi:  „Dla  terenu  oznaczonego  symbolem  2MW/U  wnosi  się  o  ustalenie  
wskaźnika miejsc postojowych dla usług takiego jak dla terenów 7MW/U i 8MW/u, tj: 1  
miejsce postojowe na 100m2 powierzchni użytkowej lokali usługowych,”  

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione przez Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 34 w Ełku:
4. Treść uwagi: „Sprzeciw odnośnie dopuszczenia w miejscowym planie realizacji nowego  
budynku mieszkalnego, w sąsiedztwie nieruchomości położonej przy ul. A. Mickiewicza  
34,”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  7  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  5.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 7 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

5. Treść uwagi: „Sprzeciw dotyczący przeznaczenia istniejących garaży do rozbiórki,”
Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 

uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  10 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  7  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 7 głosami „za” radni nie 
uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione przez Zarząd Wspólnoty Mieszkaniowej ul. Mickiewicza 32 w Ełku: 
6.  Treść  uwagi:  „Przeznaczenia  w  miejscowym  planie  części  terenu  na  potrzeby  
Wspólnoty, zamiast zaplanowanych tam parkingów.”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 



uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  12  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.
            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 12 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części proponowanej przez Prezydenta Miasta.

7.  Treść  uwagi:  „Zdecydowany  sprzeciw  na  budowę  budynku  wielorodzinnego  i  
wielokondygnacyjnego  w  miejscu  garaży,  pomiędzy  budynkami  Mickiewicza  32  i  
Wawelska 11”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  11  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 11 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

8. Treść uwagi: „ Mieszkańcy wspólnoty wnoszą o urządzenie w części 17ZU placu zabaw  
dla dzieci przy współudziale Urzędu Miasta i zainteresowanych wspólnot”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  9  radnych,  „przeciw”  –  0,  
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 9 głosami „za” radni nie 
uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

9.  Treść  uwagi:  „  Mieszkańcy  wspólnoty  wnoszą  o  stworzenie  w części  12KP miejsc  
postojowych dla mieszkańców wspólnot”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  12  radnych,  „przeciw”  –  0,  
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 12 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

10.  Treść  uwagi:  „  Mieszkańcy  wspólnoty  wnoszą  o  umożliwienie  dojazdu  do  miejsc  
postojowych  z  pasa  15KDW  oraz  bram  między  budynkami  Mickiewicza  32  a  34  i  
Orzeszkowej 3 a 5”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  7  radnych,  „przeciw”  –  2,  
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 7 głosami „za” radni nie 
uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione przez (....):
11.  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  zapisów  w  zakresie  warunków  sytuowania  i  
rozmieszczania reklam: 



1. nieograniczanie powierzchni szyldów umieszczanych na budynkach do 0,6 m2. 
2. nieujednolicanie ograniczeń łącznej powierzchni reklamowej an budynkach do 5m2. ”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę  w  części  -  dopuszczenie  do  realizacji  reklam 
i szyldów wyłącznie nad otworami okiennymi kondygnacji parteru, na wysokości do 1 m na 
każdy metr bieżący elewacji.

12. Treść uwagi:  „ Prośba o nieokreślanie w kwartale 8MW/U maksymalnej powierzchni  
zabudowy”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  1,  
„wstrzymujących” –  3.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione przez „Rutkowski Development” spółka jawna ul. E. Orzeszkowej 36A w 
Ełku:
13.  Treść  uwagi:  „Wniosek  o  zmianę  zapisów  w  zakresie  warunków  sytuowania  i  
rozmieszczania reklam:
1. nieograniczanie powierzchni szyldów umieszczanych na budynkach do 0,6 m2. 
2. nieujednolicanie ograniczeń łącznej powierzchni reklamowej an budynkach do 5m2. ””

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  10 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
uwzględnili  wyżej  zacytowaną  uwagę  w  części  -  dopuszczenie  do  realizacji  reklam 
i szyldów wyłącznie nad otworami okiennymi kondygnacji parteru, na wysokości do 1 m na 
każdy metr bieżący elewacji.

14. Treść uwagi:  „ Prośba o nieokreślanie w kwartale 7MW/U maksymalnej powierzchni  
zabudowy”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  11  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 11 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione  przez mieszkańców budynków przy ul. Mickiewicza 44 i 46 w Ełku:
15. Treść uwagi:  „Mieszkańcy składają kategoryczny sprzeciw odnośnie przeznaczenia  
terenu 2U (działka nr 526/1), na którym obecnie mieszkają, pod zabudowę wielorodzinną  
z  usługami  ponieważ  wprowadzenie  takiego  przeznaczenia  terenu  uniemożliwi  



mieszkańcom  wykonanie  jakiejkolwiek  rozbudowy  istniejących  obiektów  oraz  innej  
inwestycji”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  5  radnych,  „przeciw”  –  1,  
„wstrzymujących” –  5.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 5 głosami „za” radni nie 
uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

Uwagi wniesione przez  mieszkańców bloku przy ul. Wawelskiej 11 w Ełku:
16.  Treść  uwagi:  „Mieszkańcy  bloku  składają  sprzeciw  odnośnie  lokalizacji  budynku  
mieszkalnego w części istniejącego terenu zieleni w sąsiedztwie nieruchomości położonej  
przy ul. Wawelskiej 11”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  8  radnych,  „przeciw”  –  1, 
„wstrzymujących” –  2.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 8 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

Uwagi wniesione przez (....):
17.  Treść  uwagi:  „Dopisanie  w  części  tekstowej  planu  dla  kwartału  2UA/U  funkcji  
uzupełniającej – funkcja mieszkaniowa”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  10 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0,  
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

18. Treść uwagi:  „Zmienić treść zapisu w § 6 pkt. 2 na;”Z tytułu przepisów o ochronie  
zabytków i opiece nad zabytkami w granicach  planu znajdują się obiekty wpisane do  
rejestru zabytków i obiekty wpisane do ewidencji zabytków”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  10  radnych,  „przeciw”  –  0,  
„wstrzymujących” –  1.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 10 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

19.  Treść uwagi:  „Zapisy w części  graficznej  są nieprzystające do stanu faktycznego,  
gdyż: 
- „nazywają” obiektami wpisanymi do ewidencji zabytków tereny niezabudowane, co jest  
niezgodne z prawdą i stanem faktycznym, 
- obiekty, które powstały w latach osiemdziesiątych i dziewięćdziesiątych XX wieku, są wg  
projektu mpzp obiektami wpisanymi di ewidencji zabytków,
- zaznaczone na rysunku kontury obiektów wpisanych do ewidencji zabytków w żaden  
sposób nie przystają do istniejącej zabudowy”



Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie  nie 
uwzględnienie uwagi.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  nie  uwzględnieniem  uwagi”  –  11  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 11 głosami „za” radni 
nie uwzględnili wyżej zacytowanej uwagi.

20.  Treść  uwagi:  „7.4.  W budynku  Małeckich  2  „wyrzucić”  w  części  graficznej  zapisy  
mówiące o przejeździe bramowym”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  12  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 12 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

21. Treść uwagi: „Sprzeciw odnośnie lokalizacji drogi wewnętrznej 19KDW przebiegającej  
po terenie nieruchomości oznaczonej nr 520/5. Wniesiono o rozszerzenie przeznaczenia  
całej działki nr 520/5 pod zabudowę usługową (1U)”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  12  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  0.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 12 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

Uwaga wniesiona przez mieszkańców bloku ul. Wawelska 9 w Ełku:
22.  Treść  uwagi:  „Mieszkańcy  żądają  zaprzestania  planowania  budowy  budynku  
wielorodzinnego w miejscu istniejących garaży”

Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  poddał  pod  głosowanie 
uwzględnienie uwagi w części.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Wynik  głosowania:   „za  uwzględnieniem  uwagi”  –  8  radnych,  „przeciw”  –  0, 
„wstrzymujących” –  4.

            Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski  stwierdził, że 8 głosami „za” radni 
uwzględnili wyżej zacytowaną uwagę w części.

Następnie  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski poddał  pod  głosowanie  projekt  uchwały 
w sprawie jak wyżej.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Komisja w głosowaniu jawnym;   „za” – 12 radnych,  „przeciw” – 0,  „wstrzymujących” – 0. 
zaopiniowała  pozytywnie  projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  miejscowego  planu 
zagospodarowania przestrzennego zwanego „Ełk – Śródmieście”. 

5) Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański omówił  projekt uchwały   w sprawie  nadania 
nazwy „most  Saperów”  mostowi  na  rzece Ełk  zlokalizowanemu w okolicy 108 Szpitala 
Wojskowego w Ełku. Z wnioskiem o nadanie nazwy ulicy „Saperów” - jednej z nowych ulic 
powstałych w obszarze m.p.z.p. „Ełk – Brama Mazur” wystąpiło Stowarzyszenie Saperów 
Polskich Koło nr 30 w Ełku. Najrozsądniej byłoby w tej chwili zdjąć ten projekt uchwały z 



porządku sesji  zaplanowanej  na 29 maja.  Potrzeba tutaj  konsultacji  w ramach dobrych 
stosunków ze  Stowarzyszeniem Saperów. Zatem wycofuje projekt tej  uchwały z obrad 
Komisji.
 
6)  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański  omówił  projekt uchwały zmieniający uchwałę 
Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada  2008 roku w sprawie przyjęcia 
„Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”.

Zgodnie z Uchwałą Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 25 listopada 2008 roku 
w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 
2008 –  2018”, skuteczność funkcjonowania przyjętej Strategii zależy od stałego 
monitoringu i ewaluacji. W wyniku prac związanych z oceną realizacji Strategii w 2011 r. 
pojawiła się propozycja wprowadzenia zmian, dotyczących mniejszości narodowych 
i etnicznych mieszkających na terenie miasta Ełku. Zmiany spowodowane są 
koniecznością realizacji zadań związanych z: 
- poprawą jakości życia ełckich Romów,
- wyrównywaniem szans edukacyjnych dzieci romskich, 
- podnoszeniem kwalifikacji zawodowych Romów,
- integracją ełckich Romów ze społecznością lokalną. 
 Do realizacji ww. zadań planuje się wykorzystywanie środków zewnętrznych.

Zgodnie z zapisami w rozdziale V „Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 
Miasta Ełku na lata 2008 –  2018”  dotyczącymi  dokonywania  monitoringu  i  ewaulacji 
Strategii,  rocznej  oceny  dokonuje  Zespół  ds. Opracowania Strategii Rozwiązywania 
Problemów Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 –  2018. Od stycznia br.  w Urzędzie 
Miasta  Ełku  funkcjonuje  Wydział  Polityki  Społecznej,  który  dokonuje  również  bieżącej 
oceny realizacji polityki społecznej na terenie Ełku. W związku z powyższym zasadnym 
jest wprowadzenie w treści Strategii zmiany podmiotu dokonującego jej rocznej oceny. 

Wydział  Polityki  Społecznej  Urzędu Miasta Ełku raz w roku oceniać będzie poziom 
wdrażania poszczególnych celów i kierunków działań na podstawie danych posiadanych 
przez Wydział oraz uzyskanych od instytucji i organizacji realizujących politykę społeczną w 
naszym mieście. 

Radny  Wojciech  Kwiatkowski  –  podane  w  tabeli  informacje   dotyczące  liczby 
przedstawicieli  danych grup mniejszościowych w województwie warmińsko-mazurskim i 
Polsce pochodzą z 2002 roku – czy nie posiadamy danych dotyczących naszego miasta?
Naczelnik  Wydziału  Polityki  Społecznej   Irena  Podlecka  – mamy ogromny problem  z 
pozyskaniem danych,  jeśli  chodzi  o  mniejszości  narodowe.  Nawet  GUS nie  dysponuje 
takimi danymi. Podane informacje są z 2002 roku. Może, gdy pojawią się informacje z 
ostatniego Narodowego Spisu Powszechnego będziemy mogli  zaktualizować informację 
podaną w tabelce. Taki raport z realizacji przedłożymy w przyszłym roku.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 9 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym;  9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały zmieniający uchwałę Nr XXIX/290/08 Rady Miasta Ełku z dnia 
25  listopada    2008  roku  w  sprawie  przyjęcia  „Strategii  Rozwiązywania  Problemów 
Społecznych Miasta Ełku na lata 2008 – 2018”. 

7)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt zmiany  uchwały  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  w  2012  roku  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 
budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  usytuowanych  na  terenie 
Miasta Ełku.

W dniu 17 maja br odbyło się posiedzenie Komisji Konkursowej ds. oceny wniosków 
w  sprawie  udzielenia  dotacji  z  budżetu  Miasta  Ełku  na  prace  konserwatorskie, 
restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanym do rejestru zabytków na 



terenie Miasta Ełku. W związku z pismem p. Piotra Basiewicza dot. chęci przyjęcia dotacji 
oraz  propozycji  zmniejszenia  zakresu  prac,  które  wpłynęło  30  kwietnia  2012  r.  do 
tutejszego urzędu, Komisja Konkursowa zebrała się w celu ponownego przeanalizowania 
wniosku  dotacyjnego  oraz  nowego  harmonogramu  rzeczowo  –  finansowego.  Komisja 
rekomendowała  przyznanie  dotacji  w  wysokości  15 000  zł  na  refundację  kosztów 
poniesionych  na  badania  archeologiczne  wykonane  w  2011  roku.  Koszt  badań  w 
wysokości  60 790,11  zł  wykazano  w  harmonogramie  rzeczowo  –  finansowym  z  dnia 
16.03.2012 r. stanowiącym załączniki do wniosku nr 5/SR/2012 z dnia 16.03.2012 r. o 
przyznanie dotacji z budżetu Miasta Ełku. 
Na powyższy cel w 2012 roku w budżecie Miasta Ełku zabezpieczono środki finansowe w 
wysokości 300 000 zł (Dział 921, rozdział 92120, Paragraf 2720).
Wywiązała się dyskusja.

Radny  Bogusław  Wisowaty  –  proponuje  by  głosować  przeciwko  temu  projektowi 
uchwały, a środki finansowe przeznaczyć na remont zasobów komunalnych.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch – w tej sprawie są trzy wątki:
1. określenie innego sposobu rozdysponowania pozostałych pieniędzy,
2. nie możemy jako Rada Miasta co chwilę zmieniać wcześniej przyjętego zdania,
3. chyba, że są dodatkowe okoliczności tej sprawy, to chcielibyśmy je poznać.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – czujemy się tutaj trochę niepoważnie 
traktowani. Wpierw inwestor odmawia przyjęcia proponowanej kwoty dotacji, bo jest jego 
zdaniem za mała. A teraz ją chce przyjąć.

Skarbnik  Miasta  Jarosław  Wróbel  –  wpłynęło  pismo  od  Pana  Basiewicza,  gdzie 
deklaruje  wolę  przyjęcia  proponowanej  dotacji  ale  jednocześnie  wnosi  o  zmniejszenie 
zakresu robót.
Członkowie Komisji przystąpili do zaopiniowania projektu uchwały, w głosowaniu wzięło 
udział 11 radnych.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 2 głosami „za”  przy 7 głosach „przeciw” i 2 
głosach  „wstrzymujących”  zaopiniowali  negatywnie  projekt  zmiany uchwały  w  sprawie 
udzielenia  dotacji  w  2012  roku  na  prace  konserwatorskie,  restauratorskie  i  roboty 
budowlane  przy  zabytkach  wpisanych  do  rejestru  zabytków  usytuowanych  na  terenie 
Miasta Ełku.
 
Do punktu  7- go  
    Naczelnik Wydziału Planowania Przestrzennego i Gospodarki Nieruchomościami Marta 
Herbszt omówiła projekt  opinii  Rady Miasta Ełku  w sprawie projektu zmiany Studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  w  zakresie 
wyznaczenia przez teren gminy trasy linii elektroenergetycznej 400 kV Ełk - Łomża, do 
której przystąpiono na podstawie uchwały nr XXVIII/180/2012 Rady Gminy Ełk z dnia 27 
stycznia 2012 r.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  projektu  opinii,  w  głosowaniu  wzięło 
udział 12 radnych.
Członkowie Komisji  w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie  projekt  opinii  Rady  Miasta  Ełku  w  sprawie  projektu  zmiany  Studium 
uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Ełk,  w  zakresie 
wyznaczenia przez teren gminy trasy linii  elektroenergetycznej 400 kV Ełk - Łomża, do 
której przystąpiono na podstawie uchwały nr XXVIII/180/2012 Rady Gminy Ełk z dnia 27 
stycznia 2012 r.

Do punktu  8- go 
Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski zwrócił się z pytaniem – czy są jakieś 

uwagi i pytania do sprawozdania z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok?



Wobec nie zgłoszenia uwag, Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski poddał pod 
głosowanie w/w sprawozdanie.
W głosowaniu  udział wzięło  12 radnych. 
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 12 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie  sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Ełku za 2011 rok.

 
Do punktu  9- go  
    Przewodniczący Komisji  Wojciech Kwiatkowski zapoznał zebranych z treścią pisma 
właścicieli  nieruchomości Osiedla Bajkowego w Siedliskach w sprawie podjęcia działań 
celem włączenia osiedla w granice miasta Ełk – ksero pisma w załączeniu do protokołu.
Wywiązała się dyskusja.
   Radny Bogusław Wisowaty  –  w tej  sprawie  powinni  wypowiedzieć  się  Prezydenci 
Miasta. 
   Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – procedura co do tej propozycji jest taka sama, 
jak ta, gdzie miasto próbowało rozszerzyć granice miasta i trzeba ja przejść całą:
1. Rada Miasta  podejmuje  uchwały dotyczące woli  poszerzenia  miasta  i  konsultacji  z 

mieszkańcami.
2. Przeprowadzane są konsultacje z mieszkańcami.
3. Gminy również powinny przeprowadzić konsultacje wśród swoich mieszkańców.
4. Wniosek  dotyczący  zmiany  granic  wraz  z  wynikami  konsultacji  kierowany  jest  do 

wojewody, który wydaje swoją opinię.
5. Wojewoda przekazuje wniosek do Ministerstwa Spraw Wewnętrznych i Administracji.
6. Ostateczną decyzję podejmuje Rada Ministrów.
O tyle to pismo jest dobrym sygnałem, że gdybyśmy wystąpili o opinię do mieszkańców, to  
należy  domniemać,  że  mieszkańcy  osiedla  Bajkowego  wyraziliby  pozytywną  opinię. 
Ważne jest również nastawienie polityczne. Jest to zatem sygnał, który należy rozważyć.  
Warto również wziąć pod uwagę, że może to być argument przy rozmowach z Wojewodą 
Warmińsko-Mazurskim.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch – na pewno tego typu wystąpienie 
nie powinno być powodem podjęcia od razu procedury zmiany granic. Temat jest na tyle 
poważny,  że  nie  można  działać  pochopnie.  Powinniśmy  też  uszanować  wolę 
mieszkańców wyrażoną na piśmie. Dobrze byłoby się spotkać z przedstawicielami tego 
środowiska i przedstawić im nasze stanowisko.

Przewodniczący Rady Miasta Stefan Węgłowski – to pismo wpłynęło do Rady Miasta i 
Prezydenta Miasta i  należałoby tym ludziom dać jakąś odpowiedź,  że taka deklaracja 
spotkała się z naszym zrozumieniem i będziemy pracowali nad taką możliwością. Pismo 
musi być uzgodnione z Prezydentem Miasta.
Komisja  po  zapoznaniu się  z  pismem właścicieli  nieruchomości  Osiedla Bajkowego w 
Siedliskach w sprawie podjęcia działań celem włączenia osiedla w granice miasta Ełk 
zwraca się z prośbą do Prezydenta Miasta o przygotowanie odpowiedzi na to wystąpienie.
 

 Przewodniczący  Komisji  Wojciech  Kwiatkowski  zapoznał  zebranych  z  treścią 
odpowiedzi  w  sprawie  uruchomienia  regularnej  komunikacji  kolejowej  na  trasie  Ełk-
Orzysz. Z uwagi na ograniczone możliwości finansowe organizator przewozów, jaki jest 
Samorząd  Województwa,  wypełniają  obowiązek  należytego  wykorzystania  środków 
publicznych  obejmuje  dofinansowaniem  tylko  te  połączenia  kolejowe,  których  stopień 
pokrycia przychodami wynosi powyżej 40%. Uruchomienie komunikacji kolejowej na tej 
linii wiązałoby się z poniesieniem dodatkowych kosztów – ksero pisma w załączeniu do 
protokołu.

 Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski zapoznał zebranych z pismem Firmy 
Budowlano-Handlowej  Mieczysław  Wasilewski  z  dnia  14.05.2012r.  -  ksero  pisma 
w  załączeniu  do  protokołu.  Sprawa  dotyczy  obszaru  2U,MW  „Ełk-Nadjeziorna”  -  czy 



miasto przystąpi tutaj do wygaszenia użytkowania wieczystego właścicieli garaży?
Naczelnik  Wydziału  Planowania  Przestrzennego  i  Gospodarki  Nieruchomościami 

Marta Herbszt – funkcja odnośnie zapisów w planie zagospodarowania przestrzennego 
jest zachowana i nie mamy prawa wygaszania użytkowania wieczystego. Tam jest kilku 
właścicieli garaży na tym terenie.

Przewodniczący  Rady  Miasta  Stefan  Węgłowski  –  takich  działań  nie  możemy 
podejmować na rzecz prywatnej osoby, obowiązuje tryb przetargowy. Miasto ewentualnie 
może wesprzeć starania inwestora.

Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Krzysztof  Wiloch  dodał,  że  jest  jeszcze  jedna 
okoliczność – nie należy zapominać, że inwestor działa w kierunku maksymalizacji swoich 
zysków.

Radni zwrócili uwagę na następujące problemy:
    Przewodniczący Komisji  Wojciech Kwiatkowski zwrócił się:
-  o   naprawienie  odcinka  nawierzchni  chodnika  przez  skwer  od  „zielonego  mostka” 
w kierunku Katedry przy ul. Kościuszki – zakres do uzgodnienia z Naczelnikiem Wydziału 
Mienia Komunalnego,
- należy zrobić przegląd drzewostanu wzdłuż ulicy Kajki i powycinać uschnięte drzewa,
- usunąć suchy konar na promenadzie nad jeziorem Ełk na wysokości ul. Piękna 3.

   Wiceprzewodniczący Rady Miasta  Michał Tyszkiewicz zwrócił uwagę:
- na duży ubytek w jezdni  przed skrzyżowaniem  ul.  Kościuszki  z  ul.  Słowackiego  -  
należy go jak najszybciej naprawić,
- wykonać oznakowanie poziome i pionowe przejścia dla pieszych na ul. Żeromskiego.
   Przewodniczący Rady Miasta  Stefan Węgłowski – uporządkować oznakowanie ścieżki 
rowerowej na ul. Mickiewicza.   
   Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – od strony ul. Wojska Polskiego do ul. 
Konopnickiej na ul. Mickiewicza jest dwustronna ścieżka rowerowa.
     Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z o.o.  Halina Bender powiedziała,  że sprawdzi,  czy 
oznakowanie jest zgodne z z projektem organizacji ruchu.

Z-ca Przewodniczącego Komisji Krzysztof Wiloch powiedział, że chciałby podziękować 
za rozpoczęte prace na ul. Wileńskiej oraz ścieżkę przy SP nr 3. Czy na ul. Wileńskiej pod 
posesją notariusza jest przewidziany parking? Chodzi tutaj o parkowanie samochodów dla 
działkowców.

 Prezes  Zespołu  Inwestycji  sp.  z  o.o.  Halina  Bender  powiedziała,  że  to  kwestia 
wykonania kawałka dokumentacji.

Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski – na skrzynki mailowe radni otrzymali 
projekt  strategii  Województwa  Warmińsko-Mazurskiego.  Widać  tam wyraźnie  ewidentne 
wykluczenia drogowe, komunikacyjne, energetycznego naszego rejonu. Prezydent Miasta 
Tomasz Andrukiewicz może zgłaszać wnioski do tego projektu, dlatego też prosi by radni 
przejrzeli ten dokument i zgłaszali Prezydentowi wszystkie uwagi.

   Radny  Bogusław  Wisowaty  poinformował,  że  był  w  ubiegły  tygodniu  w  Urzędzie 
Marszałkowskim w Olsztynie  i  przywiózł  książkę zawierającą analizę  małych i  dużych 
przedsiębiorstw. Jeśli ktoś będzie zainteresowany. Może ją przejrzeć.

Do punktu  10- go  
    Radny Bogusław Wisowaty zawnioskował, aby pkt ocena realizacji inwestycji  Parku 
Technologicznego  w  Ełku  –  wizyta  Komisji  na  inwestycji  przełożyć  na  następne 
posiedzenie Komisji.



    Prezes Zespołu Inwestycji  sp. z o.o. Halina Bender powiedziała, że jak najbardziej  
popiera ten wniosek, inwestycja jest jeszcze nie ukończona, trzeba trochę poczekać.
    Przewodniczący Komisji Wojciech Kwiatkowski poddał pod głosowanie wniosek.
W głosowaniu  udział wzięło  11 radnych. 
Członkowie Komisji 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących” 
przyjęli wniosek.
 
Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
                     Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak            
                     Wojciech Kwiatkowski
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